

Liebe Pateneltern, Ihr Patenkind M. Diviya schreibt Ihnen diesen Brief mit den herzlichsten Grüßen. Meinen Eltern, meine Brüdern, meinen Schwestern und mir geht es gut. Das gleiche wünsche ich Ihnen, Ihrer Familie und Ihren Freunden. Ich bete jeden Tag für Sie. Ich bin jetzt in der 4. Klasse. Bei den Halbjahresprüfungen habe ich gute Noten erzielen können. Ich bin die viertbeste in meiner Klasse. Ich bin sicher, dass ich bei der nächsten Prüfung Klassenbeste sein werde. Meine Schwester ist jetzt schon in der 8. Klasse. Ich möchte später gerne Lehrerin werden. Ich mag gerne Verstecken spielen. Dieses Jahr hat es starke Regenfälle in Tamil Nadu gegeben. Da wir jetzt in einem neuen Haus leben, haben wir alles gut überstanden. Während der Ferien helfe ich meinen Eltern im Haushalt. Beim Gesundheitscheck hat mir der Arzt beste Gesundheit bescheinigt. Am 5. Dezember haben wir Weihnachten gefeiert. Ich habe RS.300, Kleidung und Süßigkeiten bekommen. Ich habe mich sehr darüber gefreut und danke Ihnen für Ihre Unterstützung. Bei der Weihnachtsaufführung habe ich bei einem Tanz mitgemacht. Ich habe auch mit einigen deutschen ehrenamtlichen Helfern ein Lied vorgesungen. Meine Eltern senden Ihnen Ihren herzlichsten Dank. Danke Ihnen für Ihre finanzielle Unterstützung und Ihre Gebete für mich.

Herzlichen Dank, herzliche Grüße
Ihr Patenkind
M. Diviya

T.E.L.C. DAY CARE CENTRE, Tranquebar.

KINDERNOTHLIFE - Centre No. 20920

Name of the Child : M. Diviya

Reg. No. 20920 / 111

Address :

T.E.L.C. Day Care Centre,
Tranquebar - 609 313.

South India.

Date : 17.2.2010

Dear beloved fosterparent, Your loving foster child M.Diviya writes this letter with many greetings. Here my parents, brothers, sisters and myself are getting on well. I wish the same to you and your family and friends. I pray for you every day. I am doing in IV std . In the half yearly examination I have secured good marks. I am the 4th rank holder in the class. I am sure that I will come to the 1st rank in the coming examination.. my sister is doing in VIII std . I wish to become a teacher in future. I like hide out play This year we received a heavy rain fall in our Tamil Nadu. we did not suffer so much as we are living in a new house. During the holidays I help my parents in the households. I under went the medical check up conducted in the day care project. The doctor checked me and certified that I am a hale and healthy child. We celebrated the Christmas festival in a grand manner on 5th December. I was given Rs.300, one set dress and a sweet packet. I received them happily and gratefully remembered your kind support to me. I participated in the group dance in the Christmas function. I also joined with German volunteers and sang a song in the function. My parents convey their heart felt thanks to you. Thank you once again for all your financial and prayer support to me .Closing here with my thanks and. New year greetings -

Your loving fosterchild

M.Diviya



